

# DAVIDOFF



## Gent Automatic Chronograph Complication

This exquisite chronograph is made to bring dynamism and functional style to the life of the global traveller. Thanks to the Soprod 753-24h module integrated into the ETA 7750 Valjoux movement, the high-end timepiece offers the useful function Second Time Zone 24 Hours. Every detail speaks of expertise and the passion to move through cultures and different worlds. A fantastic piece facilitating for the global citizen to navigate through time.

Movement	Automatic, ETA 7750 Valjoux with Soprod module 753-24h, 25 jewels, Davidoff logo and Côtes de Genève finish on the oscillating weight, 42-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, date, chronograph and second time zone indicating 24 hours
Case	Oval shape, 316 L stainless steel, 46 mm Toric-shaped sapphire crystal, inside anti-reflective treatment Sapphire caseback Water-resistant to 50 ATM
Dial	Volcanic grey guilloché Hands and hour markers with Superluminova Hour, minute and small seconds counters at 6, 12 and 9 o'clock respectively Date at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Brown alligator

# DAVIDOFF



## Gent Automatic Chronograph Complication

Ce chronographe, tout en distinction, apporte un style dynamique et fonctionnel au quotidien du voyageur du monde. Le précieux second fuseau horaire de 24 heures de cette montre haut de gamme est assuré par le module Soprod 753-24h, intégré dans le mouvement Valjoux ETA 7750. Chaque détail témoigne du savoir-faire et de la passion du voyage à travers les cultures et les différentes contrées. Une pièce exceptionnelle qui assiste le citoyen du monde dans ses déplacements à travers le temps.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique ETA Valjoux 7750 avec module Soprod 753-24h, 25 rubis, masse oscillante frappée du logo Davidoff et décorée Côtes de Genève, réserve de marche de 42 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date, chronographe et second fuseau 24 heures
Boîtier	Ovale en acier inoxydable 316L , 46 mm Glace saphir bombée, intérieur traité antireflets Fond saphir Étanche à 50 ATM
Cadran	Guilloché gris volcanique Aiguilles et index avec Superluminova Compteurs des heures, minutes et petite seconde à 6h, 12h et 9h Guichet date à 3h
Bracelet	Alligator brun